



4 May 2021

Dear Parents,

ADEK has issued a Standardized Assessment Policy for Academic Year 2020/21. This policy requires that all schools do Mandatory International Assessments as well as Standardized Benchmark Assessments. In addition to this, our school also does a Baseline Assessment every term to gauge students' progress through the year and we have scheduled these alongside the Standardized Benchmarks (GL Assessment).

These assessments for this term will take place from Sunday, 16 May to Tuesday, 18 May 2021. Since we will have two blocks (one in the morning and one in the evening), there will be no physical attendance or regular classes for KG1 - Grade 5 during these 3 days.

	Morning Block		Evening Block		Date	Subject
<b>Assessment</b>	GL Assessment	Baseline	GL Assessment	Baseline	16 May	English
<b>Time</b>	10:00-11:15	12:00-12:45	17:00-18:15	19:00-19:45	17 May	Math
<b>Participants</b>	Grades 3 - 5	KG2 - Grade 5	Grades 3 - 5	KG2 - Grade 5	18 May	Science

Please note the following:

- The administration of the GL Assessment requires the school to have the **students online, with their camera and microphone turned on**. This is then recorded as evidence that the assessment has been fairly administered.
- We will **send out a survey** with this letter to determine which session will be more suitable for your children to join. Please complete this by Sunday, 9 May 2021 so that we can allocate the correct tests for your child. Parents who refrain from completing the survey will have their sessions assigned as available.
- You will **receive an email** from the school with the details of the GL Assessment login details closer to the time. These will have the codes for the English, Math and Science assessments, which will only become active once the session starts.
- These sessions are **mandatory for all students** and have to be completed. If for any reason your child is not able to attend a session, you need to contact the school immediately at least 24-hours before the session (unless it is an emergency) so that alternate arrangements can be made.

During this time, KG1 teachers will start their student assessment portfolios. The teachers will provide a timetable which will be shared on Google Classroom.

If you have any questions or concerns about this, please do not hesitate to contact the school.

CBS Administration

أولياء الأمور الأعزاء :

قامت أدك بإصدار سياسة التقييم الموحد للعام الأكاديمي 2021\2020 . و تنص هذه السياسة على أنه على جميع المدارس تنفيذ اختبارات دولية لطلابها بالإضافة إلى اختبارات تشخيصية مرة واحدة في كل فصل دراسي لمراقبة تقدم الطلبة الأكاديمي خلال العام . لذلك قمنا بجدولة الاختبارات الدولية لطلابنا (GL Assessment) مع اختباراتنا المدرسية. ستبدأ هذه الاختبارات يوم الأحد الموافق 2021\5\16 حتى الثلاثاء الموافق 2021\5\18 . وستكون هناك جستان لهذه ( صباحية ومساوية ) و لن يكون هناك حضور فعلي للطلاب من الروضة الأولى حتى الصف الخامس لمدة 3 ايام .

	Morning Block		Evening Block		Date	Subject
<b>Assessment</b>	GL Assessment	Baseline	GL Assessment	Baseline	16 May	English
<b>Time</b>	10:00-11:15	12:00-12:45	17:00-18:15	19:00-19:45	17 May	Math
<b>Participants</b>	Grades 3 - 5	KG2 - Grade 5	Grades 3 - 5	KG2 - Grade 5	18 May	Science

يرجى ملاحظة التالي :

- تتطلب إدارة الاختبار (GL Assessment) من المدرسة الإشراف على الطلبة عبر الأنترنت أثناء تأدية الإختبار لذلك على كل طالب الانضمام إلى الاجتماع الخاص بصفه وتشغيل الكاميرا والميكروفون الخاص به. ثم يسجل ذلك كدليل على أن التقييم قد أدير بصورة عادلة.
- تم إرسال استبيان مع رسالة شرح و ذلك لاختيار جلسة الاختبار المناسبة لعائلتك ليدخل طفلك الاختبار ، يرجى اكماله قبل الأحد الموافق 2021\5\9 حتى تستطيع وضع اسم طفلك في قائمة الطلاب في تلك الجلسة . يرجى العلم بأنه إذا لم يتم اختيار جلسة اختبار معينة ستقوم المدرسة بتخصيص واحدة لطفلك .
- سنتلقى ايميلاً من المدرسة بتفاصيل الدخول إلى الاختبار عند اقتراب موعد الاختبار ، ستكون هناك أكواد خاصة باللغة الإنجليزية و الرياضيات و العلوم . التي ستكون فعالة فقط عند بدء الاختبار .
- الاختبارات و جلسات الاختبارات إلزامية لجميع الطلاب . إذا كان هناك أي سبب يمنع طفلك من تقديم الاختبارات فعليك إخطار المدرسة قبل 24 ساعة على الأقل ( إلا في الحالات الطارئة ) حتى تستطيع المدرسة إيجاد وقت بديل .

في أثناء ذلك ستقوم معلمات الروضة الأولى بتجهيز اختبارات ملفات الانجاز للطلبة . سيتم مشاركة المواعيد على (Google Classroom).

إذا كان لديكم أي استفسارات يرجى التواصل مع المدرسة

إدارة مدرسة الإبداع